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Sindikat v letu 1 ;1:
:::

Občni zbor sindikata Perutnine, ki je bil 13. 
januarja v restavraciji v Kidričevem, je bil namenjen 
oceni opravljenega dela v minulem letu. Kot že 
vrsto let, so se člani sindikata počasi zbrali in je bila 
dvorana res polna do zaključka uradnega dela. 
Zato pa je bila v zabavnem delu nabito polna.

Podobno je bilo z »aktivnim« sodelovanjem. Po 
podanem poročilu predsednika konference Milivo
ja Cimermana o opravljenem delu in po drugih 
poročilih, sta se v razpravo vključila le predsednik 
Občinskega sveta ZSS Ptuj Avgust Ivartnik in pred
sednik poslovodnega odbora Perutnine, tovariš 
Gojčič. Prvi je pohvalil delo konference, ocenil 
uspešnost dela delavcev Perutnine, katerih prispe
vek je nedvomno izrednega pomena za našo ožjo 
in širšo družbeno skupnost ter se zahvalil za aktiv
no delo vsem sindikalnim aktivistom, še zlasti tis
tim, ki so sindikalne naloge opravljali tudi v občin
skih sindikalnih telesih.

Predsednik poslovodnega odbora se je zbranim 
zahvalil za dobro delo v minulem letu, nato pa opo
zoril na nekatere nevšečnosti in težave s katerimi 
smo se srečevali in na tiste, ki nas še čakajo v pri
hodnje. Poudarek je dal nedoseganju proizvodnih 
rezultatov v nekaterih delih podjetja, večanje zalog 
mesa, ki je odraz šibkejše kupne moči in težav na 
srbskem tržišču. Spregovil je tudi o nagrajevanju 
po vloženem delu s poudarkom, da je namen up
orabe sprejetega pravilnika o stimulativnem nagra
jevanju, ki je že začel veljati, pravičnejše nagra
jevanje, ne pa kaznovanje.

Večje težave, ki so pred nami so v opremljanju 
nove perutninske klavnice. Dasiravno je domače 
opreme le 20%, 80% pa iz uvoza je večina težav 
prav z opremo in dobavitelji domače opreme, naj
manj v nasrotnem sorazmerju. Pred nami je tudi 
začetek redne proizvodnje POM programa in še 
marsikaj, zato bo potrebno še krepko zavihati ro
kave.

Da bi se z aktivnostmi sindikata v minulem letu 
seznanili tudi tisti, ki na občni zbor niso mogli ali ne 
želeli priti, objavljamo poročilo predsednika kon
ference skoraj v celoti.

Tovarišice, tovariši!
Dvoletni mandat predsedstva konference OO 

ZSS Perutnine Ptuj se je iztekel in na koncu man
data je potrebno podati poročilo o delu. Običajno 
je v takih poročilih vse polno izjav: naredili smo to, 
to, pa še to itd. Tako, da na koncu tako poročilo izz
veni že kar kot ocena, če že ne samohvala. Verjet
no bodo razočarani vsi tisti, ki sedaj pričakujejo 
vsaj polurno poročilo o uspešno opravljenem delu. 
Vendar se nikoli nisem spuščal v ocenjevanje last
nega dela, prav tako pa se nikoli nisem posluževal 
tega, da bi z dolgimi govori speljal razpravo v slepo 
ulico. Oceno dela ima pravico podati izključno 
Občni zbor oziroma članstvo sindikata. Če smo v 
preteklem mandatnem obdobju delali slabo ali pa 
delo pomanjkljivo opravili, pričakujem v poznejši 
diskusiji kritično oceno, s pobudami in idejami, saj 
bi take pobude bile lahko vodilo za nadaljnje delo 
novemu vodstvu konference.

V predsedstvu smo se trudili, da bi bilo naše 
delo javno, ter, da bi k sodelovanju pritegnili čim 
več članstva, saj je le tako delo sindikata uspešno. 
Lani sem na občnem zboru, na tem istem mestu in 
mislim da celo pred istim mikrofonom rekel, da sin
dikat ni le predsedstvo konference, temveč smo 
sindikat mi vsi. To bi lahko letos ponovil. Prepričan 
sem namreč, da je delo sindikata lahko uspešno le 
takrat, ko se vključi v delo in akcije čim več posa
meznikov, tako da se delo porazdeli, da je ravno 
množičnost največja prednost te organizacije.

V preteklih dveh letih smo v Perutnini doživeli in 
izvedli vrsto sprememb, ter uspešnih in manj 
uspešnih akcij na področju organiziranja. Omenil 
bi le nekaj od teh: reorganizacijo, vrsto kadrovskih 
sprememb, en zelo uspešen referendum, en komaj

Da ne bo razočaranja
Na razglasnih deskah so že nekaj časa izobešeni razpisi za priglasitev zahtevkov za dodelitev stanovanjskih 

posojil.
V razpisu so objavljeni pogoji, za pridobitev pravice do posojila za novogradnjo, adaptacijo, nakup stano

vanjske hiše ali stanovanja v etažni lastnini.
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uspel referendum, sprejem pravilnika o stimulativ
nem nagrajevanju in žal tudi prekinitev dela. Res 
je, da sindikat priznava prekintev dela, kot obliko 
izražanja nezadovoljstva delavcev in je eden od 
elementov za vodenje pogajanj sindikalnega vod
stva s poslovno strukturo podjetja. Vendar je pri 
tem potrebno upoštevati pravila igre, ki so s spre
jetim pravilnikom določena. Sedaj, ko so se v partiji 
in mladini odločili, da na naslednjih volitvah na
stopijo kot stranke v enakopravnem boju za vo
dilne pozicije in so se s tem umaknile iz podjetja, 
ostaja sindikat edina politična organizacija znotraj 
podjetja. Sindikat bo moral v bodoče (v Perutnini 
pa je že do sedaj), voditi enakopraven dialog s 
poslovodno strukturo podjetja o interesih delav
cev. Pri vsakem dialogu, pa je potrebno spoštovati 
pravila igre, ter upoštevati dogovorjene in sprejete 
sklepe. Vsako izigravanje le-teh nujno pripelje do 
onemogočanja dialoga, ter postavlja vodstvo sin
dikata v nemogoč položaj.

Pa še beseda dve o pravilniku o stimulativnem 
nagrajevanju, ki je v preteklem letu v Perutnini dvignil 
toliko prahu, negodovanja ter nezadovoljstva, da 
je postal vprašljiv celo izid zadnjega referenduma. 
Mnenja sem, da je v akciji, ki jo je vodil sindikat, bil 
o namenu pravilnika seznanjen sleherni delavec 
Perutnine Ptuj. Razprava je bila vodena po skupi
nah. Mnogo je bilo pripomb, ki so bile upoštevane, 
tako da smo lahko oblikovali dokončno obliko pra
vilnika. Na vseh mestih je bilo izpostavljeno bistvo 
pravilnika in le-to je: Nagraditi in to dodatno na
graditi pridnega delavca, tistega delavca ali tiste 
delavce, ki prispevajo s svojim delom, odnosom do 
dela, skratka vse tiste, ki največ prispevajo za 
doseganje zastavljenih planov podjetja. Trdim, da 
je takšnih delavcev v Perutnini velika večina in za
radi tega mi je nerazumljiv strah večine delavcev, 
da bi bili za kaj prikrajšani.

Leto, ki je pred nami, bo prav gotovo zelo težko. 
Ukrepi, ki jih je IS ob koncu preteklega leta pre
dložil in smo jih sprejeli, bi morali pripeljati do 
zmanjšanja inflacije, stabilizirati gospodarstvo in 
predvsem postaviti v sopredje dobra in tržno 
uspešna podjetja. V Perutnini se bomo morali 
močno potruditi, da bomo med njimi. Pot do tega 
ne bo niti malo lahka. Marsičemu se bo potrebno 
odreči, marsikaj žrtvovati, predvsem pa dobro in 
uspešno delati. Vse to pa nam že sedaj ni bilo tuje. 
Prepričan sem, da bomo sedaj, ko bo najbolj po
trebno še z večjim elanom pristopili k temu, da si z 
delom danes ustvarimo lepši jutri, tako za nas in za 
generacije, ki prihajajo za nami. Nova organizira
nost podjetja, nova klavnica, ki je v končni fazi 
montaže, mešano podjetje, ki smo ga ustanovili 
skupaj z italijanskim partnerjem, ter naše pridne 
roke so več kot dovolj veliko jamstvo za lepši jutri. 
Pred enim mesecem imenovanemu vodstvu pod
jetja in novemu vodstvu sindikata, ki ga bomo iz
volili danes, pa želim, da nas na tej poti pametno 
in preudarno vodijo, da nam omogočijo čim boljše 
delovne pogoje, ter vsem delavcem Perutnine de
lovnega človeka dostojne pogoje življenja.

Na koncu se je zahvalil tajnici predsedstva kon
ference Neži Erjavec, vsem članom predsedstva in 
drugim, za uspešno sodelovanje.

Na občnem zboru je bilo 
izvoljeno
NOVO VODSTVO KONFERENCE 
OO ZS PERUTNINA PTUJ

PREDSEDSTVO KONFERENCE
KOROŠEC MIRAN 
FRAS MAJDA 
TUKOVIČ SERGEJA 
MLAKAR CIRIL 
MLAKAR MARTIN

ČLANI PREDSEDSTVA
BEZJAK FRANC 
PLOHL ZDENKA 
ŠERONA HERMINA 
TKALEC ANDREJ 
TRAVNIKAR MILAN 
LETONJA IZTOK 
ROGELJ IVAN 
ŽUMER JANKO 
KRAJNC FRANC II 
MERC JANKO

NADZORNI ODBOR
1. SPOLENAK INGRID
2. BER FRANCI
3. JAVERNIK IRENA

- predsednik
- nam. predsednika
- sekretar
- blagajnik
- blagajnik BVP

- TOVARNA KRMIL
- STARI STARŠI
- STARŠI
- BROJLERJI
- PERUT. KLAVNICA
- PREDELAVA
- PROMET
- SERVIS
- PTUJSKA TISKARNA
- TRGOVINA

Na občnem zboru je tekla beseda tudi o delu 
blagajne vzajemne pomoči.

Sprejet je bil sklep, da bo od februarja dalje 
delež — oziroma prispevek 30,00 din mesečno. Po
sojila bo možno dobiti 600,00 din, ki pa ga bo po
trebno vrniti v šestih zaporednih obrokih.

Kdor ne želi vlagati 30,00 din (seveda konver
tibilnih) mesečno, mu po sklepu konference pre
neha članstvo, vplačani delež pa lahko dvigne.

: ■- - ' \

KLUB UPOKOJENCEV 
PERUTNINE PTUJ

VABILO
Vse upokojence Perutnine Ptuj vabimo na 

predavanje o zdravstveni problematiki,

ki bo v četrtek dne 15. 2.1990 ob 11. uri
v sejni sobi poslovnega centra Perutnine.

Predavatelj primarij dr. Aleksander Poznik 
bo predaval o agresivnosti.

Po končanem predavanju bo prikaz dia
pozitivov, ki ga bo izvedel Stefan Bolkovič.

Vabi Izvršilni odbor
v_____________________ ______________ J
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Dobitniki jubilejnih nagrad za leto 1989
Za 30 let 
delovne dobe
PE TOVARNA KRMIL
TUMPEJ SLAVKO
PE STARŠI
GREGOREC IVANKA 
ŠIROVNIK ANA
PE BROJLERJI
INTIHAR JOŽICA 
ŠIREC FRANC 
VUJIČ MILICA
PE PERUTNINSKA KLAVNICA
HORVAT ANGELA 
KOLARIČ FRANC 
KUHAR HEDVIKA
PE SERVIS
CIGULA JANEZ 
PE PROMET 
KAMENŠEK ALBIN 
PE TRGOVINA
KRANER JANKO 
LISEC ANTON 
MIKULIČ BOŽO 
SUBOTIČ ERNA 
TOMLJANOVIČ OLGA
PE PTUJSKA TISKARNA
MATJAŠIČ OTMAR 
MOHORIČ ANICA 
ZELENIK ANGELA
DIREKCIJA
GREGOREC ELIZABETA 
LETONJA KLOTILDA 
RIJAVEC MARIJA 
SELINŠEK IVANKA

Za 20 let 
delovne dobe
PE TOVARNA KRMIL
POTOČNIK HENRIK 
PE STARŠI 
BLAŽEK MARIJA 
BRAČIČ ALOJZ 
KLINC ROZA 
VRBNJAK ZLATKA 
ZAJC ZLATKO 
ŽIHER ELIZABETA
PE BROJLERJI
SATLER ANICA
PE PERUTNINSKA KLAVNICA
ČEH FRANC 
JAKOB FRANC 
KOKOL VLADO 
MAJCEN ANTON 
MATJAŠIČ BRANKO 
OGRIZEK MARIJA

ŠOŠTARIČ ALOJZ 
VAUPOTIČ JOŽE
PE PREDELAVA
KUSTOR DRAŽEN 
PE SERVIS 
BLAŽEK ANTON 
KODRIČ BRANKO 
KOSAR ANTON
PE PROMET
KOVŠE ANTON 
KOSTANJEVEC MARTIN 
POLANEC FRANC 
TOPOLOVEC BLAŽ 
TRAFELA VENČESLAV 
VRBNJAK FRANC 
ZMAZEK JANEZ
PE TRGOVINA
FIJAČKO DRAGICA 
KAMPL MARIJA 
MARKOVIČ MARIJA 
NAHBERGER MIRA 
SKEDELJ JOŠKO 
VUGRINEC ŠTEFKA
PE PTUJSKA TISKARNA
CIGLAR IVAN 
KRAVINA FRANC 
PODGORŠEK DUŠAN 
TOMANIČ ALBINA
DIREKCIJA
IVANČIČ NADA 
LEPOSAVIČ TOMISLAV 
MILOŠIČ MAJDA 
OMLADIČ MIHAELA 
POLANEC MARIJA 
REP MARIJA 
ZAJŠEK TEREZIJA

Za 10 let 
delovne dobe
PE TOVARNA KRMIL
MARINIČ MIRAN 
NOVAK BRANKO
PE STARŠI
HLIŠ OLGA
KAUČEVIČ STANISLAV 
KODRIČ MARJAN 
KRUŠIČ-PERŠUH KATARINA 
KUPČIČ JULIJANA 
LAMBERGER JOŽICA 
MERC MARIJA 
SORŠAK ALMIRA 
SVENŠEK JULIJANA 
VIDOVIČ MARIJA
PE BROJLERJI
BOMBEK ALOJZIJA
PE PERUTNINSKA KLAVNICA
ARNEJČIČ MARIJA 
FUREK FRANC

GAJŠEK DRAGICA 
GALIČ IGOR 
GALOVIČ VLADIMIR 
HORVAT FRANČIŠKA 
HORVAT MILENKA 
JANŽEKOVIČ ANTON 
JELEN SLAVICA 
KAUČEVIČ OLGA 
KOREN FRANC 
KOSTANJEVEC ZDENKO 
KOZEL FRANC 
KOZEL SILVA 
LEBER FRANCI 
LETONJA MARIJA 
LORENČIČ LIZIKA 
MARUH DRAGO 
MLINARIČ STANKO 
MURŠEC KATICA 
SLADNJAK IDA 
STEINER LJUDMILA 
ŠALAMUN SREČKO 
ŠIREC-OZIMEK ALOJZIJA 
ŠMIGOC-MILOŠIČ ANA 
ŠMIGOC JOŽEF 
ŠOŠTARIČ MARIJA 
VESELIČ MARIJA 
VIDAK DESANKA 
VRBNJAK SILVA 
ZAGORŠEK FRANC 
ZUPANIČ JOŽICA
PE PREDELAVA
ARNUŠ MARJAN 
KELC SONJA 
MLAKAR VIKTOR 
PROSENJAKSREČKO
PE SERVIS
BELŠAK BRANKO 
ČUŠ JAKOB 
GERMIN MIRAN 
JAKOLIČ MAJDA 
KELENC MAJDA
PE PROMET
ROGINA BRANKO 
ŠTEBIH MIROSLAV

PE TRGOVINA
ČOSIČ GOJKO 
KOVAČEVIČ MILOŠ 
MATIČ SMILJA 
MARKOVIČ VERA 
NEDELJKOVIČ MILADIN 
STEVIČ VIDA 
ŠPOLJAR RAJKO

DIREKCIJA
KOLAR MARIJA 
KRAJNC CVETKA 
MAROH MIROSLAV 
MAJAR DANICA 
MLAKAR DANICA 
TOPLAK JANJA
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Na podlagi Poslovnika o koriščenju počitniških kapacitet Perutnine Ptuj objavljamo

RAZPIS
za letovanje delavcev v sezoni 1990

Letovnje je možno v naslednjih krajih:

1. BIOGRAD n/m - najete sobe pri Valentu No
vosel
3 sobe s po 4 ležišči,
4 sobe s po 3 ležišči.

2. OTOK CRES — počitniško naselje »Stara 
Gavza«, oddaljeno približno 2 km od mesta 
Cresa
6 počitniških hiš s po 4 ležišči.

3. ČATEŽ - Terme Čatež (bungalov) s 4 ležičši.
4. ČATEŽ (prikolice) - Terme Čatež - 3 kamp 

prikolice s po 4 ležišči.
5. FIESA - Autokamp »Jezero«

3 kamp prikolice s po 4 ležišči.
6. LOVRAN - 1 apartma s 6 ležišči.
7. MEDULIN (apartma) - 2 apartmaja s po 4 

ležišči.
8. MEDULIN (prikolice) - Autokamp »Medulin« 

2 kamp prikolici s po 4 ležišči.
9. MORAVCI - Zdravilišče Moravske toplice - 

2 kamp prikolici s po 4 ležišči.
10. NOVIGRAD - 2 apartmaja s po 3 ležišči,

1 apartma s 4 ležišči.
11. UMAG — Avtokamp »Stella Maris«

5 kamp prikolic s po 4 ležišči.
12. VODICE - najete sobe pri Ljubomiru Skočič

4 sobe s po 3 ležišči,
1 soba z 2 ležiščema.

13. ZADAR - počitniška hiša PR - 
1 soba s 4 ležišči,

4 sobe s po 3 ležišči,

4 sobe s po 2 ležišči.
14. ROGLA - 1 apartma s 6 ležišči.

Termini letovanja v vseh navedenih krajih so 10- 
dnevni.

Sezona letovanja traja od 19. 6. — 7. 9. (razen 
v Biogradu n/m do 28. 8.).

Na Cresu, v Lovranu, Čatežu, Zadru, na Rogli in 
v kamp prikolicah lahko interesenti po predhod
nem dogovoru letujejo tudi izven sezone letovanja.

Na razpis se lahko prijavita oba zakonca zapos
lena pri PP in se obravnava vsakega posebej.

Ob prijavi na razpis za letovanje lahko prosilec 
navede največ dva različna kraja in datuma.

Prijave, ki bodo prispele po razpisanem roku, 
v prvem in drugem razporedu ne bodo upošte
vane.

Prijavo za letovanje dobite v tajništvu PE ali na 
sedežu Direkcije na Potrčevi 10.

Izpolnjeno prijavo oddajte do vključno 20. 2. 
1990.

Kadrovsko socialni oddelek


